
                       
 

                                   Jaarverslag bestuur 16-7-2014 tot 27-5-2015                                       
 
                                      Opgesteld door Patra Steehouwer, secretaris.                    
 

 

 

www.leefbaar3b.nl                                                                                      jaarverslag 16-7-2014 tot 27-5-2015                                                           
1 
 

Na de installatie op de ALV van 16-7-2014 is het bestuur vol energie van start gegaan.  
Het bestuur bestaat uit 7 leden, die zich vrijwillig bereid hebben verklaard deze taak op zich 
te nemen. Alvorens aan te treden heeft het bestuur in drie punten haar motivatie aan de ALV 
kenbaar gemaakt. 
Het bestuur vergadert in principe 1x per maand, exclusief de maanden juli en augustus . 
Het bestuur is in het afgelopen jaar 12x bij elkaar geweest. 
Op de ALV van 17 november heeft het bestuur haar plannen en doelstellingen tot 2018 
kenbaar gemaakt. Twee punten wil het bestuur hiervan uitlichten. 
1. Leden aanwas    
2. Leden binden aan Leefbaar 3B. 
 
Leden aanwas 
-   De kascontrolecommissie, bestaande uit Henk Meester en Simon Fortuyn, heeft  het  
    bestuur op de ALV van 17 november 2014 geadviseerd om de achterstand van de    
    contributie op orde te brengen. Dit heeft het bestuur vol energie aangepakt en is nu op  
    orde. Het opschonen van de lijst en de inning van de contributie heeft heel veel tijd      
    gevergd. Het bestuur kiest toch niet voor een jaarlijkse automatische incasso omdat dit    
    een te dure optie is voor onze vereniging. Het bestuur hoopt door het opschonen van de  
    lijst en het jaarlijks versturen van een nota voor het abonnementsgeld, dat de inning in de      
    toekomst beter gaat verlopen. De vereniging telt momenteel 40 betalende leden.  

-   De gestelde doelstelling om het ledenaantal jaarlijks met 7 te verhogen is door het     
    opschonen van de ledenlijst niet gehaald. Het aantal leden op 2018 dat op de ALV van 17     
    november 2014 in de plannen en doelstelling van het bestuur op 80 is gesteld, blijkt te  
    ambitieus en is bijgesteld naar 58 leden in 2018. 
    Over de plannen om meer leden, donateurs en sympathisanten aan Leefbaar 3B te binden  
    geeft de voorzitter later in de vergadering een korte toelichting. 
 
Leden binden 
-   Een geheel nieuwe website maken zonder extra kosten en met belangrijkste  
    uitgangspunt om de informatie voor iedereen toegankelijk en eenvoudig te maken was de     
    opzet. Hiervoor is een website commissie in het leven geroepen, samengesteld uit fractie       
    en bestuursleden. Gekozen is om het bouwen van de nieuwe website vanuit de bestaande  
    website te doen. Dit heeft weleens geleid tot het niet goed werken van delen van de  
    website. De actuele artikelen hebben altijd voorrang gekregen en u bent via deze artikelen  
    altijd op de hoogte gehouden. Vanavond krijgt u het resultaat te zien. 
    Leon Erwich, die samen met Marcel van den Acker de technische ontwikkeling verzorgd     
    heeft, presenteert later in de vergadering de mogelijkheden van onze website.    
 
-   Het binden van leden is naar de leden toe onvoldoende zichtbaar geweest. 
    Intern is er wel hard aan gewerkt. Een denktank bestaande uit een aantal bestuursleden,  
    fractieleden en de oud wethouder hebben hierover plannen gemaakt en de   
    voorstellen worden begin juni in gezamenlijkheid besproken. Het is de bedoeling de  
    aangenomen voorstellen zo snel mogelijk om te zetten in uitvoering.   
 
 -  Het bestuur heeft de wens dat het vele werk in de toekomst verdeeld wordt, waarbij ook     
    leden die daar actief bij betrokken willen zijn, meer gaan deelnemen. Een vrije uitwisseling  
    van gedachte en mogelijkheden ziet het bestuur als mogelijk concept voor het verbinden. 
    De voorzitter komt hier later in de vergadering kort op terug. 


